
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE GESTIÓ I PARTICIPA CIÓ DE 
LLAFRANC,  DEL DIA 16 DE NOVEMBRE DE 2021 
 
ASSISTENTS: 
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Lluís Ros 
Sr. Pau Lladó 
Sr. Jaume Palahí 
 
Vocals, per part del Consell: 
Sra. Montserrat Bartrolí  
Sr. Xavier Domínguez 
Sr. Xavier Valls. 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament: 
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia: 
 
1) Urbanisme  
2) Serveis  
3) Mobilitat  
4) Altres Qüestions 
5) Qualitat Urbana 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 18:15 h seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Fase 2 Zona Far: (Carrers: Puerto Rico, Cuba, Argentina, Brasil i part de Veneçuela, del 
Filipines i del Mèxic). Aquest mes de desembre es farà l’última visita un cop entrin la 
documentació i es pugui revisar. 
Recollida d’aigües i mota carrer Filipines: s’ha reclamat a l’empresa. 
 
Fase 3 Zona Far: Han presentat nou projecte reduint de 17 a 12 vivendes. D’acord al 
pla director han de presentar proposta de millora urbana. No s’ha donat conformitat al 
projecte. 
La Sra. Bartrolí demana si es podran presentar al·legacions i se li explica que no: és un 
terreny urbanitzable, el Pla Director no ho ha considerat com a no urbanitzable i per tant 
no se’ls hi pot impedir construir. Si compleixen amb totes les directrius i normatives 
establertes se’ls ha de donar llicència. 
 
2) Serveis 
 
Tram del camí de Ronda en mal estat (zona ruïnes del Far del poblat ibèric fins a 
l’escala): S’ha anat a mirar el tram de camí que se’ns va comentar a la darrera reunió i 



                                           
 

 

 

no és un tema de manteniment sinó de fer el tram nou perquè hi ha roca. No és una 
inversió que estigui prevista actualment.  
Els tram que no estan acondicionats no són camí de ronda, són corriols que la gent 
utilitza amb freqüència però no per això són camins de ronda. 
 
3) Mobilitat 
 
Consulta estacionament carrer Pireo: Fa 3 o 4 estius que es reforça la senyalització que 
prohibeix estacionar. Es tolerava ja que a l’hivern es controlava menys, però no ha estat 
mai permès aparcar perquè la normativa no permet aparcar sobre vorera. Arrel de les 
queixes dels veïns s’ha reforçat tot l’any prohibint explícitament l’estacionament. 
 
Consulta estacionament carrer Dulce Chacón: Es va analitzar la situació del carrer 
donades les queixes dels veïns amb garatge a través d’instància i al ser un carrer de 
dos sentits no té prou amplada per poder-hi estacionar, per tant, s’ha aplicat la normativa 
prohibint l’estacionament. 
 
Font d’en Xecu. Excés de velocitat: S’ha fet saber a la Diputació la problemàtica. No 
podem actuar perquè no és nostra i necessitem permís. Mirarem però de posar 
l’aforador per poder passar les dades a Diputació però per setmana santa perquè les 
dades no seran representatives si es fa ara. 
 
Senyalització sortida carrer Filipines: Es col·locarà la setmana vinent un mirall a la illeta 
que es pintarà del carrer Cuba protegit amb balises lluminoses i també l’stop (tenim el 
material però amb aquest temps no s’ha pogut pintar). 
 
Altres actuacions de mobilitat: 
 

- Zona Far de Font de’n Xecu a crta. Tamariu: S’ha repintat tot i s’han canviat les 
senyals verticals. 

- Paratge Farena: S’ha repintat. 
- Zona de carrers (paral·lels a Pere Pascuet): Es farà zona 30 abans de setmana 

santa. 
- Carrer interiors zona Far: Es repintarà abans d’acabar l’any. 
 

4) Altres qüestions 
 
Partida específica 2020 I 2021. Propostes fetes pels 20.000 euros acumulats:  
 
1- Instal·lació de plaques fotovoltaiques a les cobertes de l’aparcament i alhora 
instal·lar punts de càrrega gratuïts i amb vídeo vigilància per bicicletes elèctriques i 
patinets en l’aparcament exterior de l’edifici: Tot i que com es va comentar excedirà la 
partida i a més suposa un cost de manteniment que no tenim previst, s’ha demanat 
pressupostos. No és tant senzill trobar empreses que ofereixen punts de càrrega per 
bicicletes i patinets elèctrics a no ser que compris també les bicicletes o els patinets. 
N’hem trobat un parell i hi ha reunió prevista a final de mes. 
 
2- Estudi o pla director del subsòl de Llafranc sobre el passat romà a Llafranc i tenint 
en compte que hi ha vestigis ben conservats per poder fer una exposició al museu del 
suro sobre el poblat romà a Llafranc: Se n’ha parlat amb el regidor per veure quin cost 
pot tenir, estem a l’espera de rebre el pressupost. Va veure un projecte interessant que 



                                           
 

 

 

es va fer a Barcelona que compliria amb la petició feta. Ens hem posat en contacte 
amb els autors per tal que ens facin pressupost per Llafranc. 
En quant a fer una exposició al Museu del Suro, aquesta opció ja m’avança que no és 
viable perquè no té a veure amb el món del suro. 
 
5) Qualitat Urbana 
 
Resolució de dubtes sorgits arrel de la reunió el passat divendres 29 d’octubre per 
presentar l’estudi de residus: El document s’ha fet arribar als membres per correu 
electrònic. 
El regidor de Qualitat Urbana assisteix a la reunió per resoldre els dubtes sorgits. 
En concret, Llafranc al ser nucli de costa té molta temporalitat, estacionalitat de població 
amb hàbits diferents i horaris diferents perquè estan de vacances. 
Es continuarà inicialment amb contenidors, menys les comunitat de 15 a 20 pisos en 
amunt que hauran de tenir uns cubells per tots i treure’ls en l’horari establert i la fracció 
que toqui. 
 
6) Noves aportacions  
 

- Els membres volen saber si s’han començat a requerir la neteja de parcel·les ja 
que es va comentar que es feia a la tardor. 

 
A les 19.30h finalitza la sessió ordinària del Consell de Gestió i Participació de 
Llafranc.  


